>>>>>>最值得信赖、最具影响力的行业精品展会！

>>>>>>The Most Reliable and Influential Exhibition!

2013第12届中国（青岛）国际珠宝首饰展览会
The 12th China (Qingdao) International Jewelry Exhibition 2013
时间：2013年6月14日——6月17日
Date: June.14-June.17, 2013
地点：青岛国际会展中心（苗岭路9号）
Venue: Qingdao International Exhibition Center (No. 9, Miaoling Road)
主办单位：亚洲经贸发展促进中心
山东省珠宝玉石首饰行业协会
深圳市黄金珠宝首饰行业协会

海名国际会展集团（中华全国工商业联合会金银珠宝业商会常务理事单位）

承办单位：青岛海名国际会展有限公司
协办单位：台湾珠宝杂志社
香港东港国际会展有限公司

Sponsors:
Asia Economic and Trade Development and Promotion Center
Shandong Gem & Jewelry Trade Association 
Shenzhen Gold Jewelry Trade Associasion
Haiming International Exhibition Group
(Standing Member of All-China Chamber of Commerce for Jewelry & Precious Metals Industry)
Organizers:
Qingdao Haiming International Exhibition Co., Ltd.

Co-organizers:
Taiwan Jewelry Magazine
Hong Kong Donggang International Exhibition Co.Ltd
【展会序言】
青岛是山东经济发展的龙头城市，各类珠宝知名品牌的驻足，为岛城珠宝行业的发展提供了广阔空间。据统计，2012年6月份，青岛市金银珠宝商品持续旺盛，共实现销售额2.1亿元，同比增长21.6%，市场潜力巨大。青岛国际珠宝展作为海名系列珠宝展的名牌展会，适应市场需求，是山东地区规模最大、效果最好的珠宝精品展会！

【Prospect Overview】
As the advanced city of economic development in Shandong, Qingdao is home to many well-known jewelry shops. According to statistics, the commodity of gold, silver and jewelry in Qingdao has an increasing sale growth in June, 2012. The sales volume has achieved 210 million yuan and year-on-year growth of 21.6%. Market potential is tremendous. As the famous brand of Haiming series of jewelry exhibitions, Qingdao International Jewelry Exhibitions acclimatize themselves to market demands. They are the top jewelry exhibitions with the largest scale and the best effect in Shandong.
【上届回顾】

2012年5月25-28日，第11届青岛国际珠宝首饰展览会在青岛国际会展中心召开，展出面积逾万，吸引了泰国、韩国、日本、美国、意大利、波兰、斯里兰卡、俄罗斯、中国香港、中国台湾等二十余个国家和地区的逾400家珠宝商到会参展。三天的展期更是有近30，000名海内外观众会参观、采购，继续成就着展会“山东第一大珠宝展”的美名，受到了相关珠宝权威部门的高度赞誉。
【Review of the Previous Exhibition】
The 11th China (Qingdao) International Jewelry Exhibition was held in Qingdao International Convention Center during May 25-28, 2012. Famous brands from more than 400 companies in Thailand, Korea, Japan, the United States, Italy, Poland, Sri Lanka, Russia, Hong Kong and Taiwan were displayed in the exhibition, which had an exhibition area over 10000 m2. Some 30，000 visitors from home and abroad visited the exhibition which was acclaimed as the “No. 1 Jewelry Exhibition in Shandong Province”. 
【展商观众满意度调查】
【Exhibitor & Audience Reaction Survey】
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品牌展会，历史悠久——青岛国际珠宝展自2001年开启以来，连展十一届，现已成为山东一带规模最大、影响力最强的珠宝业盛会，并跻身中国四大专业珠宝展之一，荣膺山东省第一珠宝精品展，被业内人士称作“最值得信赖、最具影响力”的行业精品盛会！
精彩会期，好戏连台——T台时尚饰品走秀、专家研讨会、新品发布会、珠宝免费鉴定、珠玉知识讲座等精彩上映！
专业买家，阵容强大——针对行业内千余买家，一对一重点邀约。将重点邀请来自美国、法国、瑞士、日本、韩国、意大利、俄罗斯、泰国、中国香港、中国台湾等国家和地区的国际采购商和专业买家到会采购，预计将超30，000人次买家、观众！
精英团队，专业操作——专业的招商招展团队，结合十余年在青岛、济南、上海、北京、杭州等地的珠宝展会经验，同时公布4006-0532-08全国免费咨询电话及http://www.jewelryfair.com.cn 网上预约系统，倾力打造山东第一珠宝精品展！
强势宣传，立体运作——携手21世纪珠宝网、深圳珠宝网、宝玉石周刊、财富珠宝、发现资源、国际珠宝网、中国珠宝营销网、《商界》、齐鲁晚报、青岛电视台、青岛日报、青岛早报、半岛都市报等众多行业知名媒体全方位宣传展会，确保展会信息传递畅通无阻。
免费鉴定，质量保证——青岛市珠宝行业权威鉴定机构专家现场免费鉴定，杜绝假货，力保展会品质。

Brand Exhibition & Long History—Qingdao International Jewelry Exhibition keeps pace with the times. From 2001, it had created great influence in China since eleven consecutive exhibitions had been held and gained incessant success. It has become the largest and most influential jewelry exhibition in Shandong and also one of the four great professional jewelry exhibitions in China. This exhibition awarded “No.1 Jewelry Exhibition in Shandong Province” and is named by the professional “The Most Reliable and Most Influential” Jewelry Exhibition.
Excellent Exhibition &Successive Shows—Fashion Jewelry Shows, Seminars, New Products Release Meetings, Free Jeweler Appraisal and Jewels’ Knowledge will be showed!
Professional Buyers &Strong Lineup—The organizers shall do their utmost to invite purchasers and professional buyers from the United States, France, Switzerland, Japan, Korea, Italy, Russia, Thailand, Hong Kong China, Taiwan China and other places. It is estimated to receive 30,000 buyers and visitors during the exhibition period.
Advanced Team &Technical Operation—Professional team of investment attraction combined with the experience of jewelry exhibition in Qingdao, Jinan, Shanghai, Beijing, Hangzhou and other places. Meanwhile, the Consulting Telephone (4006-0532-08) and Online Reservation System (http://www.jewelryfair.com.cn) shall be published to customers. The organizers will spare no efforts to build “No. 1 Jewelry Exhibition in Shandong Province”. 
Fully Momentum & 3D Promotion—The organizers shall launch powerful advertisement in multiple mass media channels including dotcoms such as www.21Gem.com, www.0755zb.com, www.worldjewellery.net, www.chncec.com, as well as publications like Jade Weekly, Fortune and Jewelry, Discovery of Resources, Business, Qilu Evening, QTV, Qingdao Daily, Qingdao Post, Peninsula City News, etc.
Free Appraisal & Quality Assurance---The organizers will invite professional jewelry appraisers from the authoritative accrediting agency of Qingdao jewelry industry to offer free appraisal for purchasers, excluding fake commodity and ensuring exhibition quality.
【展品范围】

钻石及宝石：钻石、红宝石、蓝宝石、祖母绿、半宝石、人造宝石、水晶、碧玺；

珠宝首饰：白金首饰、黄金首饰、铂金首饰、银饰、K金、钯金首饰、钻石首饰、宝石饰品、镶嵌饰品、仿真饰品、镀金饰品、珍珠饰品、翡翠玉石饰品等；

珍珠及珊瑚：中国淡水珍珠、中国海水珍珠、日本珍珠、南洋珍珠、大溪地珍珠、马白珠、养殖珍珠、人造珍珠；红珊瑚、珊瑚珍品、珊瑚配饰；

玉石类：翡翠、和田玉、寿山石、鸡血石、青田石、黄龙玉、琥珀、岫岩玉；

设备及仪器：珠宝加工设备、首饰工具、检测设备、清洗设备、管理软件、陈列及包装用品等；

流行饰品：人造宝石、五金饰品、配件、不锈钢饰品等；

【Scope of Exhibits】
Diamonds and Jades: Diamond, ruby, sapphire, emerald, jasper, artificial precious stone, crystal, tourmaline;

Jewelries: Platinum, gold, K-gold, silver, palladium, diamond and germ jewelries, inlaid jewelries, simulation jewelries, and gold-coated, pearl and jade jewelries. 

Pearl and Corral: China freshwater pearl, China sea pearl, Japanese pearl, South Sea pearls, Tahitian pearl, Mabe pearl, cultivated pearl, artificial pearl; red corral, precious corral, and corral jewelry etc. 

Jades: Jades, Hetian jade, Shoushan stone, blood stone, Qingtian stone, Huanglong jade, amber, and Xiuyan jade;

Equipments and Instruments: Jade processing equipments, jewelry tools, testing instruments, cleaning equipment, managerial software, display and packing items etc.

Fashion Ornaments:  Artificial stone, metal ornaments, spares, stainless-steel ornaments etc. 
【会刊及广告价格】

	版面
	价格（人民币）
	版面
	价格（人民币）

	汽球条幅
	6000
	拱形门
	6000

	门票4万张
	20000
	请柬2千个
	6000

	挂绳广告
	5000
	参观/参展证件
	10000

	酒会冠名
	20000
	研讨会
	6000


【Prices for Proceedings and Advertisement】
	Types of Page
	Price（RMB）
	Types of Page
	Price（RMB）

	Balloon banner
	6000
	Arch door
	6000

	40,000 Tickets 
	20000
	2,000 Invitation cards
	6000

	Rope-hanging ads
	5000
	ID card fir visitors/participants
	10000

	Cocktail branded with sponsor’s name
	20000
	Symposium 
	6000


【参展须知】

1、参展申请及付款

1.1 组委会接受书面申请，参展申请表经签字、盖章后与企业工商登记证复印件传真至组委会。

1.2 申请展位后5日内将展会全款汇至组委会，否则，所定展位不予保留。

1.3 在规定期限内未交齐款项将被取消参展申请，非经组委会同意，其参展费用概不退还。

1.4 参展申请表一经确认，参展商要求撤销参展申请，非经组委会同意，其参展费用概不退还。

2、展位分配和使用：

2.1展位按照“先报名、先付款、先分配”的原则安排。不得私自转让、转租展位或者展出与展会内容无关的产品，否则取消参展资格。
2.2凡展出假货者，组委会一经发现立即没收。组委会保持展位的最终调整权及变更展会日期和地点的权利。

3、其他

参展企业应据需要自行投保，并保管好个人物品，主办单位对物品的丢失、损坏等不承担法律责任。主办单位保留制定并发布补充条款的权利。出现严重违反本合同条款及补充条款，妨碍展会正常运行的行为，组委会有权单方面终止合同。

【Remarks】

1. The Application and Payment
1.1 Organizing Committee accepts written applications. The applicant should fill in the application form and affix with common seal of the company, and fax it to the Organizing Committee together with the photocopy of Business License. 
1.2 Participants should remit the fees to the Organizing Committee within 5 days after application for (a) booth(s), failure to do so may render the reserved stand revoked.
1.3 The application shall be nullified should the applicant fail to pay in full of the fees. No fee will be refunded without the approval of the Organizing Committee.
1.4 Once the application is confirmed, no participation fee shall be refunded without the approval of the Organizing Committee in case the applicant wants to withdraw.
2．Booth Allocation and Use
2.1 The stands and booths shall be allocated under the principle of “first pay, first allocation” according to the time of application and payment of fees. The booth shall not be transferred to others or be used for products other than those related to the exhibition. Failure to abide by the abovementioned rules shall result in the nullification of the participation right. 
2.2 The Organizing Committee will confiscate fake commodity timely. The Organizing Committee also reserves the right for final arrangement of the booths and changing the date and venue of exhibition.
3. Other Details

Exhibitors should insure themselves and safekeep their personal goods, the sponsors have no legal responsibility for their loss and damage. The sponsors have the right of reserving formulation and releasing supplementary provisions. If any exhibitor violates of the contract and supplementary provisions, the Organizing Committee will have the right of unilateral termination of the contract.

【联系方式】

海名国际会展集团·青岛海名国际会展有限公司
地址：中国•青岛山东路52号华嘉大厦4层    邮编：266071

电话：（86）532-85011039     85015006      传真：（86）532-85012624

展会网址：http://www.jewelryfair.com.cn
公司网址：http://www.qdhaiming.com
电子邮箱：sn@qdhaiming.com
【Contact】
Haiming International Exhibition Group 

Address:  Floor 4, Huajia Plaza, 52 Shandong Road, Qingdao, China.  Post Code: 266071

Phone：（86）532-85011039    85015006      Fax：（86）532-85012624

Website for the Exhibition：http://www.jewelryfair.com.cn      

Website of the Company：www.qdhaiming.com
E-mail：sn@qdhaiming.com

